
  

Kort	rapport	från	Skärgårdsrådets	möte	12	april	2017	i	Fyrudden	Gryt.	
	
	
Utifrån	dagordningens	punkter	några	kommentarer.	

Inledning	med	kaffe	fralla	i	vanlig	ordning.	
Ordförande	Göran	Gunnarsson	öppnar	mötet.	
		
Värdkommunen	hälsar	välkommen	genom	kommunalrådet	Erland	Olausson.	
		
Bredband,	hur	når	man	100%	målet.	Jonas	Jernberg.	Det	utlovades	ett	förslag	till	i		
slutet	av	augusti.	Viktigt	att	få	till	en	strategi.	
		
Koppardöden	i	Västerviks	kommun,	Lotti	Jilsmo	
		
Sophantering	på	ö	utan	vägförbindelse.	Hur	skall	det	fungera?	
Diskussion	resulterar	i	att	Calle	får	i	uppdrag	att	utreda.	
		
Kollektivtrafik	till	sjös	i	ÖTRAS	regi,	enkätredovisning.	Fungerar	bra	och	har	blivit	för	
populärt.	
		
Kollektivtrafik	till	sjös	i	Västerviks	och	Oskarshamns	kommuner.	Lotti	redovisar.	
		
Information	från	föreningar,	kommuner,	regioner	och	Länsstyrelser.	
Bengt	Almkvist	berättar	om	den	nya	beskattningen	av	bränsle	vilket	resulterar	i	att	
skattereduktion	bara	kan	fås	på	sådan	trafik	som	kan	faktureras	eller	att	man	kör	på	ett	
offentligt	uppdrag.	Likaså	kan	de	som	har	båtar	inom	företaget	men	även	använder	dem	
för	privata	turer	förmånsbeskattas	för	dessa.	Beslöts	att	Bengt	och	Calle	gör	en	skrivelse	
angående	detta.	
Länsstyrelsen	ska	göra	en	fågelinventering	inför	en	revidering	av	fågelskyddsområdena.	
Toaletterna	i	servicehuset	i	Arkösund	har	varit	gratis	eftersom	de	nya	mynten	inte	
fungerar	i	låset.	
Betalning	av	gästhamnsavgift	via	automat	har	prövats.	
En	ansökan	inom	Interreg	projektet	SmallPort	förbereds	med	förhoppning	om	att	kunna	
utveckla	hamnen	i	bl.a.	Fyrudden.	
	
Mötet	avslutas	med	lunch	i	den	nyrenoverade	restaurangen.	
	
	
	
För	ÖBF	/	Harald	Mårtensson.	


